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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPISNICA č. 4/2019 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 10. 4. 2019 

 
 
PRÍTOMNÍ:   podľa prezenčnej listiny 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Rozpočet STU – rozpis dotácie na rok 2019 - 2. čítanie  
3. Výročná správa o činnosti STU za rok 2018  
4. Prevádzková bezpečnostná smernica informačného systému Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
5. Klasifikácia aktív a informácií informačného systému STU v Bratislave  
6. Návrh na udelenie Plakety STU prof. Klausovi von Klitzingovi  
7. Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Vladimírovi Bálešovi, DrSc.  
8. Návrh cieľov, ktoré chce STU dosiahnuť vo vzťahu k poskytovanému vysokoškolskému vzdelávaniu -  v zmysle Metodiky rozpisu  
 dotácie zo štátneho rozpočtu VVŠ na rok 2019  
9. Identifikácia špičkových vedeckých tímov STU a odmeny za špičkové výstupy jednotlivcov  
10. Rôzne 

A. Stretnutie s nemeckým vedcom, nositeľom prestížnej Nobelovej ceny Klausom von Klitzingom 
B. Stav prihlášok na STU 

 
 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal prítomných na 4. zasadnutí kolégia rektora a 1. rokovaní s novými členmi vedenia. Otvoril rokovanie,  
za overovateľa zápisnice určil prorektora Moravčíka. 
 
K BODU 2:  Rozpočet STU – rozpis dotácie na rok 2019 – 2. čítanie 
 
Materiál uviedol rektor. Dokument bol po zapracovaní pripomienok predložený v 2. čítaní. Kvestor informoval, že uvedený  
návrh je na základe spätnej väzby z AS STU a pripomienok dekanov kompromisným riešením. Čiastka bola zredukovaná z pôvodne  
nerozdeleného 1 mil. EUR + 600 tis. EUR (rozdelených podľa úspešnosti v kategórii publikačnej činnosti B-WoS) na 600 tis. EUR, z ktorých  
300 tis. EUR je vyčlenených na podporu špičkových výkonov a 300 tis. EUR je vyčlenených na podporu špičkových tímov STU. 
K materiálu sa viedla rozsiahla diskusia, do ktorej sa zapojili: 
Dekanka FIIT vyjadrila podporu návrhu, avšak pravidlá na podporu špičkových tímov by sa mali podľa jej vyjadrenia ešte 
diskutovať a mali by byť zafixované. Prorektor Szolgay informoval, že téma špičkových tímov bude prezentovaná v bode 9. Dekanka 
sa informovala aj na postup v súvislosti s publikáciami, kde upozornila, že je potrebné riešiť nielen výskum, ale aj vzdelávanie. Touto 
témou by sa malo kolégium rektora začať zaoberať už v najbližšej dobe.  
Dekan FCHPT vyjadril názor, že uprednostňuje pôvodnú verziu rozpočtu a upriamil pozornosť na dôležitosť diskusií na MŠVVaŠ SR. 
Podľa jeho vyjadrenia by mali byť publikácie rozdelené podľa pomerov vo vede. K špičkovým tímom navrhol prepracovať pravidlá, 
a zároveň konštatoval, že pravidlá je potrebné zaviesť aj na odmeňovanie za publikácie.  
Dekan MTF deklaroval vysokú mieru podpory k predloženej verzii rozpočtu, avšak opäť upozornil na potrebu riešenia udržateľnosti 
UVP. 
Dekan SvF vyjadril názor, že chápe nutnosť podporovať špičkové tímy aj publikácie, avšak tento krok im naruší realizáciu zámerov 
fakulty a nabúra ich vlastný systém odmeňovania. 
Dekan FA konštatoval, že 600 tis. EUR je čiastka, ktorá výrazne nezasiahne do procesov fakulty a chápe tento krok ako motiváciu 
z úrovne univerzity. V nadväznosti na podnet dekana MTF v súvislosti s UVP sa zaujímal, či sa nedajú nájsť aditívne mimorozpočtové 
zdroje na prevádzku a udržateľnosť UVP. 
Dekan SjF vyjadril názor, že čiastku 300 tis. EUR na špičkové tímy si vie predstaviť, avšak s druhou polovicou má trochu problém. 
Prezentoval názor, že ide o rýchlu a nečakanú zmenu a je nútený zmeniť metodiku odmeňovania na fakulte. Zaujímal sa aj o finančné 
prostriedky z Fondu obnovy, vyjadril podporu pre FA, ale navrhol vypracovať stratégiu obnovy, ktorá určí kde, kedy a komu budú 
finančné prostriedky pridelené. Zaujímal sa aj o ostatné účelové výdavky, či je ich použitie už definitívne uzavreté. 
Dekan FEI konštatoval, že uvedený návrh je dobrou a kompromisnou cestou. Informoval, že k pravidlám na podporu špičkových 
tímov má pripomienky. Vyjadril názor, že úsporou na iných položkách by sme vedeli nájsť aj ďalšie potrebné finančné zdroje. 
Kvestor informoval, že dotácia je kompletne rozdelená a konštatoval, že metodika z pohľadu MŠVVaŠ SR neobsahuje žiaden 
rozvojový prvok. Zároveň zdôraznil, že podpora UVP je mimoriadne dôležitá. Výkony STU označil za prioritu. Tiež upozornil na 
dôležitosť schválenia rozpočtu. Rektor navrhol riešiť UVP z projektov na podporu VV kapacít.   
V závere rektor konštatoval, že väčšina dekanov vyjadrila kladné stanovisko k prezentovanému návrhu rozpočtu a informoval, že 
návrh v uvedenom znení bude predložený na rokovanie AS STU. 
 
UZNESENIE: 4.1/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo rozpočet STU – časť rozpis dotácie na rok 2019 v 2. čítaní s pripomienkami a odporúča predložiť 
materiál na zasadnutie Akademického senátu STU. 
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K BODU 3:  Výročná správa o činnosti STU za rok 2018 
 
Materiál uviedol a prezentoval rektor.  
V rámci krátkej diskusie sa dekanka FIIT informovala, či ide o rovnaký materiál, ktorý bol predmetom schvaľovania VR STU. 
Dekan FCHPT upozornil na nekompatibilnosť niektorých tabuliek a informoval, že pripomienky, ktoré boli vznesené počas zasadnutia VR 
STU, nebol zapracované.  
Dekan SjF sa pripojil k názoru dekana FCHPT a tiež konštatoval, že správa vykazuje chyby. 
Prorektor Szolgay konštatoval, že dokument predložený na VR STU bol vypracovaný k dátumu, kedy ešte nebol uzavretý rok 2018 a údaje 
je potrebné aktualizovať. Zároveň požiadal dekanov o zaslanie písomných pripomienok k materiálu do 15.4.2019. 
 
UZNESENIE: 4.2/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Výročnú správu o činnosti STU za rok 2018 s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča 
predložiť materiál na zasadnutie Akademického senátu STU. 
 
K BODU 4:  Prevádzková bezpečnostná smernica informačného systému Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
 
Materiál uviedol rektor. Prizvaní: Ing. Ďurkovič, prof. Horváth. 
Riaditeľ CVT STU prezentoval predložený dokument obsahujúci zabezpečenie bezpečnosti správy a prevádzky informačného systému  
STU. Detailne informoval o jednotlivých článkoch smernice a oboznámil prítomných, že na jej realizáciu je pripravené metodické  
usmernenie so špecifikáciou jasných pravidiel a zodpovedností. Zároveň konštatoval, že návrh vychádza z aktuálne platnej smernice.  
Z diskusie: 
Dekanka FIIT sa zaujímala, či uvedená smernica bola konzultovaná s výpočtovými strediskami fakúlt. Informovala, že požiadavkové lístky 
sa na FIIT riešia prostredníctvom elektronického ticketového portálu Redmine a tento systém sa im osvedčil. Rektor a riaditeľ CVT uvítali 
túto možnosť a vyjadrili presvedčenie, žeby Redmine zaviedli aj centrálne na celú STU. Radi pritom využijú skúsenosti fakulty. Dekanka sa 
zaujímala aj na využívanie súkromného hardvéru na pracovné účely. Riaditeľ Ďurkovič informoval, že BYOD (Bring your own device) 
a manažment týchto zariadení si vyžaduje širšiu diskusiu. V súvislosti s uvedenou témou dekan SjF konštatoval, že počítače by mali byť 
hardvérovo identifikované a rozpoznateľné, a tým pádom blokované voči vonkajším vstupom. V nadväznosti na uvedenú diskusiu rektor 
požiadal riaditeľa CVT precizovať bod týkajúci sa používania hardvéru, ako aj softvéru s cieľom vyhnúť sa nelegálnym inštaláciám. 
Dekan FEI sa taktiež zaujímal, či smernica bola konzultovaná s výpočtovými strediskami fakúlt. Prezentoval názor niektorých členov 
vedenia fakulty, že meníme univerzitu na bankovú korporáciu. Konštatoval, že sa momentálne k návrhu za fakultu nevie vyjadriť. 
Prof. Horváth oboznámil prítomných, že na web stránke STU sú tieto smernice zverejnené niekoľko rokov, ide len o reštrukturalizovaný 
dokument, ktorý odzrkadľuje prioritne nariadenie GDPR a nahradí existujúce interné normy.  
V závere rektor požiadal dekanov o zaslanie písomných pripomienok k materiálu do 7.5.2019. Po zapracovaní pripomienok pôjde 
dokument do 2. čítania na májovom zasadnutí KR. 
 
UZNESENIE: 4.3/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Prevádzkovú bezpečnostnú smernicu informačného systému Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča predložiť materiál v 2. čítaní opätovne na zasadnutie Kolégia rektora 
STU. 
 
K BODU 5:  Klasifikácia aktív a informácií informačného systému STU v Bratislave 
 
Materiál uviedol rektor. Prizvaní: Ing. Ďurkovič, prof. Horváth. 
Riaditeľ CVT STU informoval, že dokument je vypracovaný v úzkej väzbe s registratúrnym poriadkom STU. Ťažiskom dokumentu je  
zoznam skupín dokumentov na konci materiálu s identifikáciou miery prístupnosti informácií. Zároveň upriamil pozornosť prítomných na  
bod 5, Čl. II, ktorý hovorí o povinnosti zamestnanca sprístupňovať dokumenty v závislosti od jeho následného využitia. Upozornil, že  
intranetom STU sa myslí AIS. Rektor prezentoval názor, že celkový prínos tohto systému bude pre STU pozitívny. 
Z diskusie: 
Dekanka FIIT sa zaujímala o mieru dôvernosti materiálov, vyjadrila názor, že zápisnice z porád vedení by mali byť z hľadiska formy 
aj obsahu len pre interné použitie. Dekan FEI sa pridal k stanovisku pani dekanky a súhlasil s jej názorom. 
V rámci prerokovávaného bodu sa riešili aj iné záležitosti - charakteru bodu Rôzne.  
Riaditeľ CVT oboznámil prítomných o implementácii nového riešenia dvojfaktorovej autentizácie, resp.  autentifikácie používateľa AIS. Ide 
o spôsob identifikácie a overenia identity človeka, ktorý využíva súbor dvoch bezpečnostných prvkov. Používatelia boli o tejto novinke 
oboznámený mailom. 
Zároveň v súlade s nariadením GDPR informoval o pripravovanom spustení personálneho portálu https://personal.eis.stuba.sk/, ktorý 
zahŕňa aj elektronické výplatné pásky. K spôsobu „preberania“ výplatných pások sa viedla rozsiahla diskusia. Dekanka FIIT sa priklonila 
ku klasickému preberaniu výplatných pások podpisovaním formulára o prevzatí. V nadväznosti na diskusiu kvestor upriamil pozornosť aj 
na právne aspekty a možné negatívne dopady zavedenia elektronických výplatných pások.  
Ing. Ďurkovič upozornil aj na problém dvojitej identity niektorých osôb, ktoré je potrebné vyriešiť a systém sa následne môže spustiť do 
ostrej prevádzky. 
V závere rektor požiadal riaditeľa CVT o dopracovanie systému, odstránenie duplicít a spustenie systému do prevádzky. Následne bude 
potrebné poslať všetkým zamestnancom mail o aktivácii portálu a s informáciou o možnosti elektronických výplatných pások. Posledným 
krokom, po vypracovaní formulára, bude potrebné požiadať zamestnancov potvrdiť svojim podpisom súhlas o prevzatí elektronických 
výplatných pások.  
Rektor sa zaujímal aj o vytvorenie IKT Rady a požiadal riaditeľa CVT o návrhy. 
Po diskusii rektor požiadal dekanov o zaslanie písomných pripomienok k materiálu do 7.5.2019. Po zapracovaní pripomienok pôjde 
dokument do 2. čítania na májovom zasadnutí KR. 
 
 

https://personal.eis.stuba.sk/
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UZNESENIE: 4.4/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Klasifikáciu aktív a informácií informačného systému STU v Bratislave s pripomienkami. Po 
zapracovaní pripomienok odporúča predložiť materiál v 2. čítaní opätovne na zasadnutie Kolégia rektora STU. 
UZNESENIE: 4.4.1/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o pripravovanom spustení personálneho portálu a o implementácii nového riešenia 
dvojfaktorovej autentizácie. 
 
K BODU 6:  Návrh na udelenie Plakety STU prof. Klausovi von Klitzingovi 
 
Materiál uviedol prorektor Szolgay, ktorý spojil tento bod s informáciou o stretnutí s nemeckým vedcom, nositeľom prestížnej Nobelovej  
ceny Klausom von Klitzingom, ktorý bol v rámci programu zaradený do bodu Rôzne. 
Prorektor informoval prítomných o detailoch a programe návštevy pána profesora. Dal do pozornosti podnet na udelenie voľna 
študentom, ktorí sa zaujímajú o tému avizovanej prednášky, s čím dekani nesúhlasili. Súčasne informoval o možnosti štyroch voľných 
miest a požiadal FIIT, FEI a SjF o prejavenie záujmu zúčastniť sa na diskusii s pánom profesorom von Klitzingom. Odpovede požiadal 
zaslať do 15.4.2019.  
Pri príležitosti tejto vzácnej návštevy zároveň predniesol návrh oceniť jeho vedecký prínos udelením Plakety STU. 
 
UZNESENIE: 4.5/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s udelením Plakety STU profesorovi Klausovi von Klitzingovi za vynikajúce vedecké výsledky v oblasti 
fyziky tuhých látok. 
UZNESENIE: 4.5.1/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stretnutí a nemeckým vedcom, nositeľom prestížnej Nobelovej ceny Klausom von 
Klitzingom. 
 
K BODU 7:  Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Vladimírovi Bálešovi, DrSc. 
 
Materiál uviedol rektor. Ocenenie navrhuje udeliť pri príležitosti životného jubilea prof. Báleša. 
 
UZNESENIE: 4.6/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s udelením Plakety STU prof. Ing. Vladimírovi Bálešovi, DrSc. za mimoriadny prínos pre rozvoj Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave. 
 
K BODU 8:  Návrh štrukturálnych opatrení STU v Bratislave na zvýšenie uplatniteľnosti absolventov bakalárskych 

študijných programov na trhu práce 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová. Návrh štrukturálnych zmien vyplýva z požiadavky MŠVVaŠ SR – opatrenia v zmysle čl. 26  
Metodiky 2019. Pani prorektorka predstavila a konkretizovala východiská, cieľový stav do roku 2022, merateľné ukazovatele, postupnosť  
krokov na zabezpečenie štrukturálnych zmien a zhrnula aj riziká, ktoré MŠVVaŠ SR nepožaduje, ale považuje za vhodné upozorniť na nich.  
V rámci uvedených bodov prezentovala aj jednotlivé oblasti, z ktorých niektoré považuje za kritické. 
Z diskusie: 
Dekani FIIT a SjF upozornili, že predmetný článok nezahŕňa bakalárov, ale hovorí len o podpore opatrení na štrukturálne zmeny. 
V súvislosti s uvedeným požiadali o preverenie znenia uvedeného článku. Dekanka súčasne vyjadrila názor, že jej v dokumente chýba viac 
zmienok o kvalite a nesúhlasí s názvom materiálu. Podľa jej vyjadrenia je potrebné dokument riešiť konceptuálne a držať sa toho. Zároveň 
prezentovala názor, žeby sme mali navrhnúť len také štrukturálne zmeny, ktoré prispejú k nášmu cieľu veci zlepšovať. Informovala, že na 
FIIT sú perfektne uplatniteľní bakalári v praxi – všetci končia po skončení buď v zahraničí alebo pokračujú v štúdiu na iných zahraničných 
univerzitách. V nadväznosti na uvedené, prorektorka Bakošová upriamila pozornosť na rozhodnutie, či má byť STU univerzitou, ktorá 
produkuje profesijných bakalárov alebo zostať výskumnou univerzitou. Podľa jej vyjadrenia je potrebné vyjasniť si v prvom rade naše 
smerovanie.  
Dekan FCHPT sa vyjadril k duálnemu vzdelávaniu. Radi by vyšpecifikovali oblasti, v ktorých by si vedeli predstaviť vytvoriť príslušný 
študijný program. 
Dekan SjF informoval, že rektori VŠ sa postavili jednoznačne proti podmienke určenia výšky dotácie na podporu opatrení na štrukturálne 
zmeny. V súvislosti s predloženým materiálom prítomných upozornil na Uznesenie Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie zo dňa 
21.3.2019. Navrhol, aby sa STU v úvode návrhu na štrukturálne zmeny odvolala na body C.1. - C.4. tohto materiálu, konkrétne: 
Rada vlády SR pre VTaI odporúča  

 Vláde Slovenskej republiky 
C.1. V oblasti rozvoja ľudských zdrojov, s cieľom zvýšenia kvality prípravy mladej generácie prijať opatrenia, ktorými zvýši 

normatív na študenta technických a prírodovedných odborov univerzít minimálne o 25% zo súčasných cca 4.000,- Eur 
na študenta na minimálne 5.000,- Eur na študenta. 

 Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu SR 
C.2. neuplatňovať návrh na krátenie 10% časti normatívu na študentov, ktorý je naviazaný na snahu o zníženie počtu 

študentov pokračujúcich na druhom stupni vysokoškolského štúdia (minimálne neuplatňovať pre prírodovedné a 
technické študijné odbory univerzity) a odporúča zabezpečiť rozvoj  profesijne orientovaných bakalárov v súlade 
spotrebami praxe aj bez uplatňovania tohto reštriktívneho opatrenia. 

C.3. ponechať v štátnom vzdelávacom programe povinnú výučbu angličtiny ako prvku základného všeobecného vzdelania a 
odporúča zároveň propagovať a zaviesť výučbu druhého cudzieho jazyka ako povinne voliteľného predmetu. 

C.4. zapracovať do štátneho vzdelávacieho programu povinnú maturitu z matematiky ako základného nástroja na zvýšenie 
matematickej gramotnosti. 

V rámci diskusie dal aj do pozornosti prijímacie konanie na 2. stupeň štúdia. 
Dekan FEI reagoval, že na ich fakulte prijímačky na 2. stupeň realizujú. 
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V závere prorektorka Bakošová upozornila, že je potrebné rozhodnúť, či sa stotožnia s jednotlivými oblasťami a požiadala dekanov 
o zaslanie písomných pripomienok k názvu a obsahu materiálu formou revízie zmien, prípadne komentárov do 12.4.2019. 
Keďže nasledujúce zasadnutie KR STU je až v máji, prisľúbila zaslať aktualizovaný materiál dekanom k nahliadnutiu ešte pred jeho 
postúpením na MŠVVaŠ SR, tzn. v druhej polovici apríla. 
 
UZNESENIE: 4.7/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh štrukturálnych opatrení STU v Bratislave na zvýšenie uplatniteľnosti absolventov bakalárskych 
študijných programov na trhu práce s pripomienkami. 
 
K BODU 9:  Identifikácia špičkových vedeckých tímov STU a odmeny za špičkové výstupy jednotlivcov 
 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Szolgay ako plnenie uznesenia AS STU zo dňa 25.3.2019. 
Konštatoval, že návrh vychádza z volebného programu rektora. 
Dekan SvF sa zaujímal o proces tvorby tímov a jeho pokračovanie. Prorektor Szolgay informoval, že tím sa bude identifikovať sám 
výskumom vo vyšpecifikovanej oblasti. 
Dekan FA materiál vysoko ocenil, konštatoval, že každá fakulta, resp. odbor sa tam vie nájsť. 
Dekan SjF sa informoval na fungovanie komisie. Prorektor Szolgay vysvetlil, že v prvom kole prihlásené tímy vyhodnocuje fakulta 
a navrhuje aj poradie. V druhom kole ad hoc komisia menovaná rektorom určí finálne poradie a rozhodne o pridelení podpory podľa 
určeného kľúča.  
Dekanka FIIT sa zaujímala o druh dát, ktoré sa budú brať v úvahu. 
V závere rektor a prorektor Szolgay konštatovali, že je potrené zmeniť názov na „Zásady (tvorby) identifikácie špičkových vedeckých 
tímov STU a odmien za špičkové výstupy jednotlivcov“ a požiadali dekanov o zaslanie písomných pripomienok, resp. konkrétnych 
námetov na doplnenie materiálu do 12.4.2019. 
 
UZNESENIE: 4.8/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál Identifikáciu špičkových vedeckých tímov STU a odmeny za špičkové výstupy jednotlivcov s 
pripomienkami. 
 
K BODU 10: Rôzne 
K BODU 10/A: Rôzne/Stretnutie s nemeckým vedcom, nositeľom prestížnej Nobelovej ceny Klausom von Klitzingom 
 
Materiál bol predmetom diskusie v rámci bodu 6, uznesenie č 4.5.1/2019-KR.  
 
K BODU 10/B: Rôzne/Stav prihlášok na STU 
 
Prorektorka Bakošová oboznámila prítomných o aktuálnom stave prijímacieho konania na STU. Informovala o počte podaných e-prihlášok 
evidovaných v AIS ku dňu 9.4.2019 bez sledovania kompletnosti elektronických prihlášok. 
 
UZNESENIE: 4.9B/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave prijímacieho konania na STU. 
 
K BODU 10/C: Rôzne/Informácia o projektoch DSV 
 
Informáciu uviedol rektor v zastúpení prorektora Moravčíka, pričom upozornil, že čísla podsvietené zelenou farbou znamenajú počet 
projektov, kde je hlavným žiadateľom STU. 
Dekani požiadali o zaslanie elektronickej verzie prehľadu. 
 
UZNESENIE: 4.9C/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o podaných projektoch DSV. 
 
INFORMÁCIE A OZNAMY: 
 
Prorektor Uherek 

 informoval o stave pripomienkovania KZ na rok 2019, zmluva je takmer dopracovaná   
 
Predseda AS STU 

 informoval, že v pondelok 15.4.2019 sa uskutoční zasadnutie Predsedníctva Akademického senátu STU, na ktorom ho v jeho 
neprítomnosti bude zastupovať podpredseda AS STU, doc. Andráš 

 
Rektor 

 požiadal dekanov o sprístupnenie/zdieľanie svojich google kalendárov s p. Jevčákovou s cieľom efektívnejšej organizácie 
spoločných termínov 

 
Záverom rektorom poďakoval prítomným za ich účasť a aktívne vstupy na rokovaní.  
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Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapísala: 11.04.2019    Zápisnicu overili: 15.04.2019 
 
Erika Jevčáková, B.S.B.A.  ______________________________ Dr.h.c. Prof.h.c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík   ________________________________ 
 
 

prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc.                  ________________________________ 

Apríl 15.04.2019 PAS STU 14:00  

 29.04.2019 AS STU 14:00  

Máj 13.05.2019 PAS STU 14:00  

 
15.05.2019 VR STU 14:00 

11:00 inaugurácia rektora a 
dekanov 

 22.05.2019 KR STU 09:00  

 27.05.2019 AS STU 14:00  


